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P r o t o k ó ł   
 

 

 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 

14 lipca 2020 roku pod przewodnictwem p. Edwarda Podbielskiego - 

Przewodniczącego Komisji. 
 

 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 14 lipca 2020 r.  swoją obecność odnotowało  

5 członków Komisji (lista obecności w załączeniu do protokołu). 

  

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zapoznanie się z opinią RIO dotyczącą wniosku w/s udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta.  

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVIII sesję Rady Miasta. 

4. Kontrola MDK dotycząca ostatniego etapu remontu kina przy ul. 11-go listopada. 

5. Sprawy różne.  

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 14  lipca 2020 r. Po przywitaniu 

zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił proponowany 

porządek obrad 

  

Jednogłośnie 5 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

 Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zaproponował aby punkt dotyczący 

kontroli MDK z ostatniego etapu remontu kina przenieść na kolejne posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej. Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski oddał pod głosowanie porządek 

obrad, który  został przyjęty: 

 

Jednogłośnie 4 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się”. 

 

Radny p. Waldemar Pałys zapytał co jest powodem planowanej kontroli MDK.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski odpowiedział, że powodem jest 

zakończony remont sali kinowej, który trwał wiele lat. Przewodniczący  Komisji zwrócił 
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uwagę, że budynek, w którym znajduje się kino nie należy do zasobów miasta a dzierżawiony 

jest on od Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej.  

Radny p. Andrzej Pęksa zapytał na czym ma polegać przeprowadzona kontrola.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski odpowiedział, że zaplanowana kontrola 

zostanie przeprowadzona w ramach wizji lokalnej. Przewodniczący  Komisji zaproponował 

aby zwrócić się do dyrektor MDK o przygotowanie kosztów remontu poniesionych na 

realizację III etapów modernizacji i remontu kina.  

 

AD. 2 

Zapoznanie się z opinią RIO dotyczącą wniosku w/s udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta.  

 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski odczytał treść opinii RIO dotyczącej 

wniosku w/s udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta celem zapoznania członków 

Komisji z jej treścią (pismo w załączeniu do protokołu).  

AD. 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XVIII sesję Rady Miasta. 

Projekty uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2020 – 2030. 

c/ zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zwrócił się do Skarbnik Miasta  

p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu przedłożonych projektów uchwał. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że zaproponowane zmiany  

w uchwale budżetowej w głównej mierze dotyczą dwóch zadań inwestycyjnych tj.  

ul. B. Prusa – ul. Lubiejewska / Remont i rozbudowa oraz ul. Najmoły. Skarbnik Miasta 

wyjaśniła, że powyżej przytoczone zadania inwestycyjne przenoszone zostają jako 

przedsięwzięcia do WPF zostawiając niewielki poziom wydatków w 2020 rok. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska zwróciła uwagę, że są to zadania, które realizowane będą  

z środków rządowych informując jednocześnie, że czas realizacji na te zadania to 24 miesiące 

od podpisania umowy. Skarbnik Miasta poinformowała, że powoduje to korektę dochodów 

oraz wydatków w 2020 roku.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał o ile zmniejsza się budżet po 

stronie wydatków w tej zmianie.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że o całą kwotę ponieważ 

dochody oraz wydatki zostają wyłączone oraz przeniesiona zostaje realizacja na 2021 i 2022 

rok w przypadku ul. B. Prusa – ul. Lubiejewska. Skarbnik Miasta wyjaśniła jak będzie 

kształtować się zmniejszenie wydatków w/w zakresie. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że przeniesienie tak znacznej kwot na lata kolejne powoduje korektę 

dochodów.  Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że planowana inwestycja rozłożona zostaje na 

dwa lata.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy w związku z powyższym 

miasto otrzyma dotację w 2020 roku.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że cześć środków finansowych 

pozostawiona została w dochodach ze względu na to, że podobna sytuacja miała miejsce  

w przypadku ul. Kościuszki. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że środki otrzymane zostały w 2018 

roku natomiast wszystkie wydatki zrealizowane zostały w 2019 rok.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał na jakim odcinku przewidywany jest remont 

ul. Lubiejewskiej.  

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że planowana inwestycja 

obejmować będzie odcinek od skrzyżowania z ul. Wojewódzką przy Szkole Podstawowej  

Nr. 2 do skrzyżowania z ul. Różańską.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał dlaczego powyższa inwestycja nie zostanie 

rozpoczęta w br.  

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że inwestycja zostanie 

rozpoczęte jeszcze w roku bieżącym informując jednocześnie, że w br. nie będzie z tego 

tytułu wydatkowania środków. Dyrektor Wydziału RG wyjaśniła, że wyłonienie wykonawcy 

planowane jest na wrzesień – październik w związku z czym samo zebranie wymaganej 

dokumentacji oraz uzgodnień jest działaniem czasochłonnym.  

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał czy koszt 15 mln. zł. jest to wyłącznie koszt 

remontu ul. B. Prusa.  

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że nie informując jednocześnie, 

że jest to koszt całej inwestycji budowy i modernizacji ul. B. Prusa- ul. Lubiejewska.  

Radny p. Mieczysław Szymalski wyraził zdanie, że jest to bardzo duże zadanie 

inwestycyjne.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał czy przedstawiona zmiana jest 

to jedyna zmiana w projekcie uchwały budżetowej.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że nie informując jednocześnie, 

że są jeszcze kolejne. Skarbnik Miasta poinformowała, że wprowadzone w dochody miasta 

wydatki niewygasające, które nie mogły być zrealizowane z końcem czerwca tak jak 

stanowiła to podjęta uchwała. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że 
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wprowadzona zmiana nie wypływ na wynik budżetu miasta. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, 

że kolejna wprowadzona zmiana dotyczy zwiększenia wydatków na zakup usług 

remontowych w drogach o kwotę 106 tys. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że planowane jest również zwiększenie planu dochodów oraz planu 

wydatków na zadanie pod nawą Zdalna Szkoła z przeznaczeniem na zakup sprzętu 

komputerowego. Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że na to zadanie przeznaczone zostały 

środki finansowe w kwocie 185 tys. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska zauważyła, że 

kolejna zaproponowana zmiana dotyczy wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego tj. 

modernizacja wczesnego ostrzegania i alarmowania ludności miasta Ostrów Mazowiecka. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że na to zadanie została pozyskana dotacja od Wojewody 

Mazowieckiego. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że inną 

zaproponowaną zmianą jest zmniejszenie subwencji o kwotę 36 tys. 113 zł. Skarbnik Miasta 

zwróciła uwagę, że poza tym realizowany jest program Rozwój Systemu Usług 

Opiekuńczych, który jest realizowany w latach 2018 -2020 r.  Skarbnik Miasta p. Anna 

Wilczyńska wyjaśniła, że część niewydatkowanych środków w 2019 roku wprowadzona 

zostaję do 2020 roku. Skarbnik Miasta poinformowała, że poza powyżej przytoczonymi 

zmianami wprowadzony zostaje jeszcze zakup usług pozostałych w kwocie 300 tys. zł. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że środki te mają zostać wydatkowane na 

usunięcie pogorzeliska po Szkole Podstawowej Nr.1 tzw. „małej jedynce”. Skarbnik Miasta 

zwróciła uwagę, że powyższe zmiany powodują zmniejszenie kredytu w 2020 roku o kwotę 

ponad 7 mln. zł. do wysokości 20 mln. 930 tys. zł.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał jaką kwotę miasto otrzyma od 

ubezpieczyciela.  Przewodniczący  Komisji poddał pod rozwagę czy odszkodowanie pokryje 

koszty związane z uprzątnięciem terenu.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że oprócz przedstawionych 

powyżej zmian zgłoszona zostanie autopoprawka w zakresie dwóch Zarządzeń Burmistrza 

Miasta, które powodują ogólną zmianę w zakresie dochodów oraz wydatków.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski w związku z wyczerpaniem tematu 

dyskusji w zakresie przedłożonych projektów uchwał poddał pod głosowanie celem 

zaopiniowanie kolejno projekty uchwał: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2020 – 2030. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu  

długoterminowego w 2019 roku. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedłożonym kształcie. 

 

Radny p. Andrzej Pęksa odnoszą się do tematu realizowanej inwestycji ul. Kościuszki 

zwrócił uwagę na problem związany z wysoko podniesionymi studzienkami kanalizacyjnymi 

przy w/w ulicy. Radny wyraził zdanie, że w takiej sytuacji w/w ulica powinna zostać 

odpowiednio oznakowana.  

Przewodniczący  Komisji p. Edward Podbielski zapytał kiedy zostanie uruchomiona 

sygnalizacja świetlna przy ul. Kościuszki.  

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że 17 lipca br. planowane jest 

przestawienie słupów elektrycznych przy ul. Kościuszki. Dyrektor Wydziału RG wyjaśniła, 

że po najbliższej niedzieli planowane jest również położenie nowej nawierzchni asfaltu.  

Radny p. Andrzej Pęksa nawiązał do tematu chodnika przy ul. Warszawskiej. Radny 

zwrócił uwagę, że nie właściwym sposobem działania jest zdjęcie płyt chodnikowych bez 

wcześniejszego zabezpieczenia terenu oraz oznakowania. Radny wyraził zdanie, że na chwilę 

obecną w/w odcinek stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa mieszkańców. Radny zwrócił 

uwagę na problem związany z rozregulowującym się podczas burz oświetleniem ulicznym.  

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że wszelkie uwagi związane  

z problemem  oświetlenia ulicznego zgłaszane są na bieżąco do właściwej w tym zakresie 

osoby celem usuwania wszelkich usterek.  

Radny p. Andrzej Pęksa zwrócił uwagę na problem związany z dziurami  

w nawierzchni ul. Brokowskiej. Radny zauważył, że powyższe ubytki w nawierzchni 

powodują jej zapadanie. Radny zwrócił uwagę na kwestie związane z bezpieczeństwem na ul. 

Brokowskiej. Radny poinformował, że na wysokości Wydziału Komunikacji w niedługim 

odstępie czasu miały miejsce trzy wypadki samochodowe. Radny wyraził zdanie, że  

w związku z powyższym zasadne było by postawienie znaku ograniczenia prędkości.  

Radny p. Waldemar Pałys wyraził przekonanie, że Urząd Miasta w właściwy sposób 

zareaguje na zgłaszane przez radnych uwagi. Radny wyraził zdanie, że prowadzone w mieście 

inwestycje są bardzo dobre jednocześnie zwracając uwagę, że nie właściwe jest oznakowanie 

prac prowadzonych w ramach realizacji inwestycji. Radny wyraził opinię, że najlepszym 

rozwiązaniem byłoby zamknięcie na czas trwania prac ulicy, na której prowadzona jest 

inwestycja.  

Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos odpowiedziała, że oznakowanie prowadzonych 

inwestycji uzgadniane jest komisyjnie przez Starostwo Powiatowe. Dyrektor Wydziału RG 

wyjaśniła, że wykonawca, który zostanie wyłoniony w ramach postępowania przetargowego 
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ma obowiązek wykonania czasowej organizacji ruchu. Dyrektor Wydziału RG p. Sylwia Kos 

poinformowała, że czasowa organizacja ruchu uzgadniana jest z KPP oraz Starostwem 

Powiatowym gdzie opiniowane jest to przez Komisję.  

AD. 5 

Sprawy różne 

Żadnych głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Edward Podbielski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


